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Zapytanie 

W imieniu swoim oraz grupy mieszkańców Koszalina, zwracam się z pytaniem dotyczącym 
zwrotu kosztów leczenia lub eutanazji zwierząt tzw. dzikich bytujących na terenie miasta, nieobjętych 
opieką miasta (np.: ptaki, lisy, wiewiórki, kuny) a znajdujących się pod ochroną prawną. 

Osoby, które zgłosiły ten problem przekazały mi informację, że miasto finansuje takie przypadki tzn. 
po przedstawieniu faktury leczenia lub eutanazji następuje zwrot poniesionych kosztów. 

Proszę zatem o odpowiedź: jakie są procedury ww sytuacjach, do kogo i gdzie należy się zgłaszać. 
Jednocześnie wnioskuję o umieszczenie informacji na ten temat np. na stronie internetowej UM 
Koszalina. 
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